



1. What can you tell us about the new KDD GOOD FOR ME Flavoured Beverages?

KDD GOOD FOR ME Flavoured Beverages contain ZERO sugar and are enriched with vitamins A, B6, C and D. Since they do not contain any sugar at all, they are a healthier option to sugar loaded drinks.

2. How can the product taste good without added sugar?

The new range of flavoured beverages tastes fabulous due to the carefully curated flavours with the addition of Stevia which is an approved plant-based sweetener. This ensures that consumers still enjoy the same great taste expected from all KDD products.

3. What flavours are available in this new range?

KDD GOOD FOR ME Flavoured Beverages are available in 3 unique flavour combinations: Mango-Peach, Apple-Raspberry and Lemon-Mint Mojito

4. What is the need for a ZERO sugar beverage?

The World Health Organization (WHO) guideline recommends adults and children reduce their daily intake of free sugars to less than 10% of their total energy intake. A further reduction to below 5% or roughly 25 grams (6 teaspoons) per day provides additional health benefits. One 250 ml serving of a still drink can contain up to 30g of sugar. Such high levels of sugar intake over time may contribute to the early onset of metabolic diseases such as type 2 diabetes and Non-Alcoholic Fatty Liver Disease. Hence, KDD is providing an affordable alternative to the high sugar fruit drinks, that tastes great and does no harm.

5. Why is Stevia being used as a sweetener?

Our team of scientists and engineers opted for Stevia because it provides the perfect level of sweetness and is gentle on your metabolism compared to other sugar substitutes. Research shows that Stevia has health-promoting qualities. Evidence shows that stevia can help reduce blood pressure, lower blood glucose, and insulin levels in diabetics and healthy subjects, and fight inflammation. Learn more about the science of leading sweetener options here: <https://metabolicmatrix.info/sweetener-review/>

6. Is the product appropriate for people concerned with their blood glucose levels?

Yes. The product contains ZERO sugar making it suitable for people concerned with their blood glucose levels.

7. How many calories are in a serving of KDD GOOD FOR ME Flavoured Beverages?

The new flavoured beverages contain ZERO calories.

8. Are there any artificial additives in KDD GOOD FOR ME Flavoured Beverages?

The product does not contain any artificial colours or flavours or preservatives.

9. How can I incorporate KDD GOOD FOR ME Flavoured Beverages into my routine?

KDD Flavoured Beverages are the perfect replacement for sugary drinks in your daily diet. They can be enjoyed as refreshment on a hot day and as a hydration drink during sports or workout. It is also a great alternative for those who do not consume enough plain water. It is best consumed chilled, especially on a hot day.

10. What are the benefits of the vitamins added to the product?

Apart from their well-known immune boosting and antioxidant properties, vitamins A, B6, C and D are also essential in maintaining a healthy gut. They support the gut microbiome, reduce inflammation and help to maintain a healthy gut lining, thus ensuring proper absorption of nutrients and prevention of various gut disorders. Each pack of GOOD FOR ME flavored beverages provides your full daily requirement of vitamins B6, C and D, and 37% of your daily vitamin A needs.

11. Does this product contain Sodium?

KDD GOOD FOR ME Flavoured Beverages are Sodium-free.

12. Is the product suitable for children?

This product is suitable for children aged three years and above.

13. How many packs can I consume in a day?

When you are thirsty, GOOD FOR ME Flavoured Beverages are the best option next to water to hydrate in a healthy way. Your daily fluid sources include water, coffee, tea, juice, fruits and vegetables. There is no one-size-fits-all answer as liquid intake varies by individual. Hence, we recommend between 1 to 5 packs per day depending on your age, diet, health and lifestyle. You could check with your health advisor for more specific information.

14. Where can I buy KDD GOOD FOR ME Flavoured Beverages?

The product will be available at all major co-operatives, hypermarkets, KDD Gateshops and online at KDD E-Shop by the last week of July 2024.

15. Is the product carbonated?

This is a non-carbonated product.

16. What is the price of the product?

The product is priced at KD 0.110 per 250 ml pack.

17. Why GOOD FOR ME as a brand name?

The KDD GOOD FOR ME brand prioritizes consumer health goals. This range of products offers positive health impacts to consumers. KDD will be launching a range of GOOD FOR ME products that cater to the three pillars of the [Metabolic Matrix](#): support the brain, protect the liver, and feed the gut. Good for Me will provide a wide range of products that consumers can adopt with confidence that these products support health and nutrition goals.





١. **ماذا يمكنك أن نخبرنا عن مشروبات جود فور مي المنكهة الجديدة من كي دي دي ؟**
تحتوي مشروبات جود فور مي المنكهة من كي دي دي على صفر % سكر وهي غنية بالفيتامينات أ، ب٦، ج، د. وبما أنها لا تحتوي على أي سكر على الإطلاق، فهي خيار صحي أكثر من المشروبات المضاف إليها السكر.
٢. **كيف يكون مذاق المنتج لذيذاً بدون إضافة السكر؟**
تتميز المجموعة الجديدة من المشروبات المنكهة بمذاق رائع بفضل النكهات المحضرة بعناية مع إضافة ستيفيا وهو مُحلي نباتي معتمد. وهذا يضمن أن المستهلكين لا يزالون يتمتعون بنفس المذاق الرائع المتوقع من جميع منتجات كي دي دي.
٣. **ما هي النكهات المتوفرة في هذه المجموعة الجديدة؟**
مشروبات جود فور مي الجديدة من كي دي دي متوفرة في ٣ مجموعات من النكهات الفريدة: المانجو مع الخوخ والتفاح مع التوت والليمون مع النعناع (موهيتو).
٤. **ما هي الحاجة إلى مشروب خالي من السكر؟**
القواعد الإرشادية لمنظمة الصحة العالمية توصي البالغين و الأطفال للتقليل من إستهلاكهم اليومي من السكريات إلى ١٠% من إحتياجهم اليومي للطاقة . و المزيد من التقليل إلى أقل من ٥% أو تقريباً ٥ غرام (٦ ملاعق صغيرة)اليوم يعطي فوائد صحية إضافية . إن حصة واحدة ٢٥٠مل من المشروبات العادية قد تحتوي على ٣٠ غرام من السكر . مثل هذه الكمية العالية المتناولة على فترة من الزمن قد تساهم في الأمراض المبكرة لعملية التمثيل الغذائي مثل مرض السكري من النوع ٢ وكذلك أمراض الكبد الدهنية غير الكحولية . لذا تقدم شركة كي دي دي بديلا للمنتجات العالية بالسكر و التي تتميز بمذاقها الرائع و لا تسبب أي ضرر.
٥. **لماذا يتم استخدام ستيفيا كمحلي؟**
إختار فريقنا من العلماء و المهندسين محلي ستيفيا لأنه يوفر المستوى المثالي من التحلية و هو سهل في عملية التمثيل الغذائي لديك مقارنة ببدائل السكر الأخرى، أشارت البحوث أن ستيفيا يتمتع بصفة تعزز الصحة مثل خفض ضغط الدم قليلا، و خفض مستويات الجلوكوز و الأنسولين في الدم لدى مرضى السكر و الأصحاء كذلك و يحارب الالتهابات. تعرف على المزيد حول علم المحليات على الموقع التالي : <https://metabolicmatrix.info/sweetener-review/>
٦. **هل المنتج مناسب للأشخاص المهتمين بمستويات السكر في الدم لديهم؟**
نعم، يحتوي المنتج على صفر% سكر مما يجعله مناسباً للأشخاص المهتمين بمستويات السكر في الدم.
٧. **ما هو عدد السعرات الحرارية الموجودة في حصة واحدة من مشروبات جود فور مي المنكهة من كي دي دي؟**
المشروبات المنكهة الجديدة تحتوي على صفر % سعرات حرارية.
٨. **هل هناك أي إضافات صناعية في مشروبات جود فور مي المنكهة من كي دي دي؟**
لا يحتوي المنتج على أي ألوان أو نكهات صناعية أو مواد حافظة.
٩. **كيف يمكنني إضافة مشروبات جود فور مي المنكهة في روتيني اليومي؟**
مشروبات جود فور مي المنكهة من كي دي دي هي البديل الأمثل للمشروبات المضاف لها سكر في نظامك الغذائي اليومي. يمكن الإستمتاع بها كمربطات في يوم حار وكمشروب مرطب أثناء ممارسة الرياضة أو التمرين. كما أنه بديل رائع لأولئك الذين لا يستهلكون ما يكفي من الماء العادي. من الأفضل تناوله مبرداً، خاصة في الأيام الحارة.
١٠. **ما هي فوائد الفيتامينات المضافة للمنتج؟**
بالإضافة إلى خصائصها المعروفة في تعزيز المناعة ومضادات الأكسدة، فإن الفيتامينات (A, B6, C, D) ضرورية أيضاً للحفاظ على أمعاء صحية. إنها تدعم ميكروبيوم الأمعاء، وتقلل الالتهاب وتساعد في الحفاظ على بطانة أمعاء صحية، وبالتالي ضمان الامتصاص المناسب للعناصر الغذائية والوقاية من اضطرابات الأمعاء المختلفة. توفر كل عبوة من مشروبات GOOD FOR ME المنكهة احتياجاتك اليومية الكاملة من الفيتامينات D, C, B6، و ٣٧% من احتياجاتك اليومية من فيتامين A
١١. **هل يحتوي هذا المنتج على الصوديوم؟**
مشروبات جود فور مي المنكهة من كي دي دي خالية من الصوديوم.
١٢. **هل المنتج مناسب للأطفال؟**
هذا المنتج مناسب للأطفال بعمر ثلاث سنوات فما فوق.
١٣. **ما هو عدد العبوات التي يمكنني استهلاكها في اليوم الواحد؟**
عندما تشعر بالعطش فإن Good For ME المشروبات المنكهة هي أفضل خيار بجانب الماء لترطيب الجسم بطريقة صحية. إن مصادر السوائل الأخرى المتناولة لديك يومياً تحتوي على الماء مثل القهوة و الشاي و العصير و الفواكه و الخضراوات. لا يوجد كمية معينة من السوائل تناسب الجميع، لذا نوصي بتناول من ٨-٥ عبوات يومياً اعتماداً على عمرك و حميتك الغذائية و صحتك و طبيعة حياتك. يمكنك مراجعة مستشارك الصحي للحصول على مزيد من المعلومات.
١٤. **أين يمكنني شراء مشروبات جود فور مي المنكهة من كي دي دي؟**
سيكون المنتج متاحاً في جميع الجمعيات التعاونية الكبرى ومحلات السوبر ماركت ومناجر KDD وعبر الإنترنت في متجر KDD الإلكتروني خلال الأسبوع الأخير من شهر يوليو ٢٠٢٤.
١٥. **هل المنتج مكرين (غازي) ؟**
هذا منتج غير مكرين (غير غازي).
١٦. **ما هو سعر المنتج؟**
سعر المنتج ١٠ فلس للعبوة الواحدة سعة ٢٥٠ مل.
١٧. **لماذا تم اختيار جود فور مي كإسم تجاري؟**
الهدف من العلامة التجارية GOOD FOR ME هو إعطاء الأولوية لصحة المستهلك، توفر هذه المجموعة من المنتجات تأثيرات صحية إيجابية للمستهلكين. سوف تطلق شركة KDD مجموعة من منتجات GOODFORME التي تلبي الركاثر الثلاث لعملية الأيض: دعم الدماغ، حماية الكبد، وتغذية الأمعاء. سوف توفر منتجات GOODFORME مجموعة واسعة من المنتجات التي يمكن للمستهلكين اعتمادها بثقة على أن هذه المنتجات تدعم أهداف الصحة و التغذية.

